
          Zápis ze 3. jednání ZO Bory 23. 1. 2015 v 19.00 hod. 
  

Přítomni: Březka J., Křížová B., Špaček M., Vávra P., Viliš P., MVDr. Marková R., Mgr. F. Eliáš., 
ing. Dostálová L., Mgr. Chalupa M., Kujalová J., Bc. Suková D., ing. Slavíková M., Kotačka L., 
Láznička P.,  
Omluveni: O. Chalupa , L. Kotačka přišel o chvilku později 
Veřejnost: 2 občané 
Ověřovatelé zápisu: M. Chalupa a P. Viliš 
Jednání: 
1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, všechny materiály k jednání byly členům ZO 

zaslány v elektronické podobě. 
Jednání zahájil starosta obce v 19.00 hod. Počet přítomných zastupitelů obce je 13. Tedy 
jednání je usnášeníschopné. 

2. Ověřovatelé zápisu: M. Chalupa a P. Viliš 
Usnesení č.2/3 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu:  
 Hlasování: 13-0-0 

3. Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulého jednání ZO 
5. Seznámení s jednáním RO 
6. Rekonstrukce topení v KD 
7. Prodej pozemku Záměr 1/2015 
8. 10 P (10 problémů obce Bory 2014) 
9. Projekt MA21 na rok 2015 Zdravý kraj Vysočina 
10. Schválení Smlouvy o partnerství MOST Vysočiny o.p. s.a ZŠ 
11. Žádosti 
12. Různé 
13. Závěr 

Program byl doplněn o bod 10.  
Usnesení č.3/3 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání, doplněný o bod 10. 
 Hlasování: 13-0-0  

4. Kontrola usnesení z minulého jednání ZO (18.12.2014). Kontrola úkol ů: Vývoj ceny 
stočného do budoucna. Cena stočného se bude navyšovat 10 roků po dokončení kanalizace, tedy 
do roku 2025. Je to nutné z důvodu obnovitelnosti kanalizační sítě. Vývoj ceny stočného (na 
osobu a rok včetně DPH) v nejbližších letech: 2015 - 1296,5 Kč 2016 - 1338,8 Kč 
2017 - 1381,5 Kč   2018 - 1428,6 Kč 2019 - 1500,- Kč  2020 - 1575,- Kč 
- Náklady na opravy veřejného osvětlení v roce 2014 činily 36 197,- Kč 
- Nabídky na vodoměry a jejich montáž ještě nejsou zpracovány. 
- Možnost připojení vody a odpadů k budoucímu výletišti se bude řešit až při jeho výstavbě. Do 
probíhajícího projektu kanalizace a vodovodu už zařadit nelze. 
Usnesení č.4/3 ZO: ZO bere na vědomí usnesení z minulého jednání ZO. 

5. Seznámení s jednáním RO. Na RO bylo rozhodnuto použít dotaci z projektu POVV na 
vybudování části chodníku. Ukázalo se, že by to nebylo vhodné, proto starosta obce navrhuje 
použít tyto finanční prostředky na plánované vybudování nového schodiště k budově OÚ. 
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Usnesení č.5/3 ZO: ZO schvaluje návrh využít dotaci z projektu POVV na nové schodiště 
k budově OÚ. 
 Hlasování 13-0-1 (zdržel se M. Chalupa) 
Usnesení č.5a/3 ZO:  ZO navrhuje svolat SPOZ a vyřešit otázku nového předsedy. 
Usnesení č.5b/3 ZO:  ZO bere na vědomí usnesení z jednání RO  

6. Rekonstrukce topení. Starosta seznámil ZO s projektem ing. Čudy Intop (viz zápis z jednání 
RO 19.1.2015). Momentálně je topení opravené a snad bude fungovat.  
Usnesení č.6/3 ZO:  ZO bere na vědomí stav topení v KD a navrhuje uvažovat o celkové 
rekonstrukci KD. 

7. Prodej pozemku bude projednán na příštím jednání. 
8. 10P. Proběhla kontrola řešení těchto problémů, které byly občany na Veřejném fóru a v anketě 

vyhodnoceny jako nejdůležitější.  Zatím se daří naplňovat tyto body: 
1. Oprava místních komunikací a polních cest. Krajské vozovky jsou opravené a místní 
komunikace se budou opravovat v tomto roce.    
2. Zachování ZŠ a MŠ. Probíhá výstavba nové MŠ.       
7. Zachycení přívalových vod. Je připraven projekt na suchý poldr směrem od Cyrilova.  
8. Větší klubovna pro MOP. MOP byla dána k užívání další klubovna, kterou LNB momentálně 
využívá málo.      
10. Masopust + výlety, poutě, program při pálení čarodějnic. Probíhá příprava na Masopust, 
SDH se ujal přípravy pálení čarodějnic a připravují se další akce. 
Usnesení č.8/3 ZO:  ZO bere na vědomí kontrolu plnění 10 problémů obce Bory. 

9.  Projekt MA 21 z fondu Zdravého kraje Vysočina. Blanka Křížová představila ZO projekt 
nazvaný Obnova a podpora tradic v Borech. Projekt má dvě části: A - udržitelný rozvoj a 
komunitní plánování v obci a za B - podporu Masopustu, Kácení máje, Pohádkové vsi, tisku 
obecního kalendáře na rok 2016 a pořízení místního kroje.  
Usnesení č.9/3 ZO: ZO schvaluje podání projektu v celkové výši 133,5 tis. Kč (dotace 80 tis.) 
 Hlasování 10-0-4 (zdrželi se: R. Marková, L.Kotačka, P.Viliš, P.Vávra) 

10. Smlouva o partnerství mezi MOST Vysočiny o.p. s. a Základní školou Hany Benešové 
v Borech.  
Usnesení č.10/3 ZO: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o partnerství mezi MOST Vysočiny o.p.s., 
a ZŠ Bory. 

 Hlasování 14-0-0 
11. Žádosti - Oblastní Charita Žďár nad Sáz. žádá opět o příspěvek na svoji činnost. 

Usnesení č.11/3 ZO: ZO neschvaluje příspěvek pro Oblastní charitu Žďár nad Sáz. 
 Hlasování 0-6-8    
- CZP kraje Vysočina, pracoviště Žďár nad Sáz. žádá o příspěvek na svoji činnost.  
Usnesení č.11a/3 ZO:  ZO neschvaluje příspěvek pro CZP  
 Hlasování 0-5-9 
- TJ Družstevník žádá o příspěvek do tomboly na ples.  
Usnesení č.11b/3 ZO:  ZO souhlasí na ples TJ se stejným darem jako na ples SRDPŠ. 

 Hlasování 14-0-0 
12. Různé: - Pan XXX, majitel rekreační chaty, která stojí na pozemku č. 130, který sousedí 

s pozemkem obce Bory č. 129 st. k.ú. Horní Bory, žádá o uzavření smlouvy o věcném břemeni 
na užívání pozemku obce z důvodu průjezdu ke své chatě.  
Usnesení č.12/3 ZO: ZO navrhuje nabídnout pozemek p.č. 129 k.ú. Horní Bory, k odkoupení 
majitelům chaty, která na tomto pozemku stojí.  
 Hlasování 14-0-0 
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- Pan XXX žádá o vyjádření ke stavbě oplocení na pozemku p.č.1209/1 k.ú. Horní Bory ve 
vlastnictví obce. Tento pozemek sousedí s pozemkem p.č. 5 st. pana XXX. Pro umístění stavby 
by pan XXX rád od obce Bory odkoupil, nebo vyměnil asi 17m2.  
Usnesení č.12a/3 ZO: ZO schvaluje vyvěšení záměru na prodej části pozemku p.č.1209/1 k.ú. 
Horní Bory 

 Hlasování 14-0-0 
- XXX žádá o odkoupení části pozemku p.č. 352/4 a 110 v k.ú. Dolní Bory přibližně 35m2.  
Usnesení č.12b/3 ZO:  ZO schvaluje vyvěšení záměru na prodej části pozemku p.č. 352/4 a 110 
v k.ú. Dolní Bory.  

  Hlasování 13-0-1 (zdržela se R. Marková) 
 - Jmenování nového zástupce obce v MAS Most Vysočiny. Návrh aby to byla Dana Suková. Ta 
ale v současnosti nemá dostatek času. Druhý návrh je Blanka Křížová. 
Usnesení č.12c/3 ZO: ZO schvaluje Blanku Křížovou zástupcem obce v MAS Most Vysočiny.   
 Hlasování 14-0-0 
- Ředitel ZŠ seznámil ZO s návrhem podat projekt na dovybavení altánu na školním a obecním 
hřišti z MMR.  
Usnesení č.12d/3 ZO: ZO schvaluje podání projektu na dovybavení altánu na Školním a 
obecním hřišti. 
 Hlasování 15-0-0   
 
- Návrh R. Markové: Nutnost větrat v obecním archivu z důvodu vlhkosti. 

- L.Kotačka - do příště najít plány na dobudování kabin. 
- Žádost, zda by sportovci TJ Družstevník Bory nemohli využívat tělocvičnu a hřiště za 
výhodnějších podmínek, než cizí. Ředitel ZŠ vysvětlil, že právě uplynula doba udržitelnosti 
projektu a v současné době se budou tvořit nová pravidla na využívání  
- Starosta informoval, že na příští jednání bude pozván pan Jan Fiala, a představí Strategii obce 
a na další jednání pak ing. arch. Zezula, který seznámí zastupitele s projektem Mezibory a 
Obnova komunikací.   

13. Závěr ve 23.00 hod. 
 
    

 
Blanka Křížová  25.1.2015 

 
 

Ověřovatelé zápisu: M. Chalupa _________________________________ 
 

    P. Viliš, ______________________________________ 
 

Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 
 

Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 
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Obec Bory             Okres Žďár nad Sázavou  
                 1.2.2015 

Usnesení z 1. jednání ZO Bory 23.1.2015 
 

Zastupitelstvo obce: 
I. Bere na vědomí:  

1. Usnesení z jednání ZO 18.12.2014 
2. Usnesení z jednání RO 19.1.2015 
3. Stav topení v KD a navrhuje uvažovat o celkové rekonstrukci KD. 
4. Kontrolu plnění 10 problémů obce Bory vzešlých z Veřejného fóra. 
 
  II. Schvaluje: 
1. Ověřovatele zápisu: M. Chalupa a P. Viliš 
2. Program jednání, doplněný o bod Schválení smlouvy Most Vysočiny – ZŠ Bory 
3. Návrh využít dotaci z projektu POVV na nové schodiště k budově OÚ.  
4. Podání projektu v celkové výši 133,5 tis. Kč (dotace 80 tis.) 
5. Uzavření Smlouvy o partnerství mezi MOST Vysočiny o.p.s., a ZŠ Bory. 
6. Na ples TJ Družstevník stejný dar jako na ples SRDPŠ. 
7. Vyvěšení záměru na prodej části pozemku p.č.1209/1 k.ú. Horní Bory. 
8. Vyvěšení záměru na prodej části pozemku p.č. 352/4 a 110 v k.ú. Dolní Bory.  
9. Blanku Křížovou zástupcem obce v MAS Most Vysočiny.    
10. Podání projektu na dovybavení altánu na Školním a obecním hřišti. 
 
 III. Neschvaluje: 
1. Příspěvek pro Oblastní charitu Žďár nad Sáz. 
2. Příspěvek pro CZP. 
 

 IV. Navrhuje :  
1. Svolat SPOZ a vyřešit otázku nového předsedy. 
2. Nabídnout pozemek p. č. 129 k.ú. Horní Bory, k odkoupení majitelům chaty, která na tomto 
pozemku stojí.  
  
 
  
 

Zastupitelstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 14 členů.  
 

 
Blanka Křížová - místostarostka      Josef Březka – starosta 
 
Tento dokument je upraven v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. v platném znění, o ochraně 
osobních údajů.  
 
 


